

APPEL OUVERT · Session De Présentation De Posters
OPEN CALL · Poster Session

ERASMUS MUNDUS MASTERS MER+ and ECT+

International joint masters programs in marine environment and ecotoxicology recognized with the Erasmus Mundus Label

MAIN RESULTS

International master programs
Postgraduate education of academic excellence
Improvement of student acquired competences and skills
Promotion of professionalism, entrepreneurship and employability
Multidisciplinary research career
Multiculturalism, gender equality and respect for the individual

IMPACT

Strategic academic collaboration of excellence.
Extension of the European Higher Education Area.

Partners

MER+ : UPV/EHU + URx + ULIEGE + U SOUTHAMPTON
ECT+ : UPV/EHU + URx + UPFA + ULIEGE + NTNU + U PORTO



euskampus
BORDEAUX
eguna
2021
Tabakalera,
28 - 29 Urria /
euskampus.e
#euskampus



EHU Euskampus Bordeaux Eguna 2024

Haut Carré, Talence
Université de Bordeaux
Urr 14-15 Oct



Euskal Herriko Unibertsitatea



Nous vous invitons à présenter un poster à l'occasion de la célébration de l'évènement annuel l'EHU Euskampus Bordeaux Eguna les 14 et 15 octobre prochains à Bordeaux.

Que vous disposiez ou non d'un poster imprimé, veuillez remplir ce [FORMULAIRE](#) pour répondre à l'appel avant le 30 août, en fournissant les informations demandées.

Que vous soyez étudiant-e, doctorant-e, chercheur-se, personnel administratif des entités associées à Euskampus, acteur public ou privé impliqué-e dans la dynamique transfrontalière Euskampus, l'évènement vous offre l'opportunité de présenter votre projet (projet de recherche, projet scientifique, programme, initiative en lien avec la collaboration transfrontalière) dans un cadre informel et de **nouer des contacts avec des chercheuses et chercheurs et autres acteurs du Campus transfrontalier Euskampus.**

Vous pouvez présenter un poster déjà imprimé et utilisé dans le passé. Si vous n'en disposez pas, l'organisation se chargera gratuitement de son impression et vous pourrez le conserver.

Dans les deux cas, vous devrez nous fournir le fichier PDF du poster afin de l'inclure au catalogue en ligne des posters des rencontres.

A noter que:

- Les posters seront exposés pendant les deux jours de l'évènement, les 14 et 15 octobre 2024 dans le bâtiment Haut Carré du Campus de Bordeaux à Talence.
- La session de posters aura lieu le 14 octobre de 16h à 17h vous (ou toute autre personne associée au projet) devrez être présent-e lors de cette session pour parler de votre projet aux participant-e-s.
- La date limite de soumission des posters est fixée au 20 septembre 2024.
- Pour cause d'emplacements limités, l'organisation se réservera le droit de procéder à une sélection des posters qui seront exposés, par ordre de réception des candidatures.
- Les posters devront être au format A1 (594 x 841 mm).

We invite you to present a poster on the occasion of the annual event "EHU Euskampus Bordeaux Eguna" next October 14th and 15th in Bordeaux.

Either you already have a printed poster or not, you need to FILL-IN [this FORM](#) to apply to this call before August 30th, with the requested information

Whether you are a student, doctoral student, researcher, administrative staff of Euskampus-associated entities, or a public or private stakeholder involved in the Euskampus transborder dynamic, the event offers you the opportunity to present your project (research project, scientific project, program or initiative linked to transborder collaboration) in an informal setting, and to **make contacts with researchers and other participants of the Euskampus transborder Campus.**

You can bring a poster that you have already used in the past. Otherwise the cost of printing your poster will be covered by the organization and you will be able to keep a copy of your poster afterwards.

In either case, you will still have to provide us with the PDF file so that we can include it in the virtual catalogue of encounter's posters.

Please note that :

- The posters will be exhibited during the two days of the event, October 14th and 15th in the building of Haut Carré - Campus of Bordeaux in Talence.
- The posters' session will take place on the 14th from 4:00 to 5:00 pm. You (or a person related to your project) will need to be present at that specific time to talk with attendees about your poster.
- The deadline for poster submission is 20th of September 2024.
- Due to limited space, the organization will limit the number of posters to be exhibited, taking into account the date of reception of the proposals.
- Posters will need to be A1 size (594 x 841 mm).

Si vous ne disposez pas poster déjà imprimé, voici quelques **recommandations** :

- Merci d'envoyer votre poster sous forme de fichier numérique, au **format .PDF, avant le 20 septembre** (pour rappel: même si vous disposez d'un poster imprimé, merci de nous le transmettre au format pdf pour l'inclure au catalogue en ligne).
- Format d'impression **A1 (594 x 841 mm)**.
- Titre clair.
- Si vous faites partie du réseau LTC Sarea, veuillez inclure le logo du programme ou du LTC / LTC Incubateur auquel vous êtes rattaché(e).
- Les posters seront imprimés gratuitement par l'organisation et vous pourrez les emporter à la fin de l'événement.

If you don't have a poster to reuse, here are some **recommendations**:

- Submit your poster as a digital file, in **.PDF format, before September 20th** (reminder: even if you have a printed poster, please send it in .pdf format for inclusion in the online catalog).
- **A1 size (594 x 841 mm)**.
- Indicate a clear Title.
- If you are part of an LTC or LTC Sarea incubator, please include the logo of the LTC or LTC Incubator.
- Poster will be printed for you at no charge by the organization and you can take your poster with you at the end of the event.

10º Aniversario · 10. Urteurrena · 10ème Anniversaire · 10th Anniversary

EHU Euskampus Bordeaux Eguna 2024

Haut Carré, Talence
Université de Bordeaux
Urr 14-15 Oct

euskampus FUNDAZIOA

Universidad del País Vasco Euskal Herriko Unibertsitatea

dipc

tecna:la MEMBER OF BASQUE RESEARCH & TECHNOLOGY ALLIANCE

université de BORDEAUX

EUSKO JAURLARITZA GOBIERNO VASCO

EUROREGION EUROESKUALDEA EURORREGION

region Nouvelle-Aquitaine